
Besluitenlijst Gezamenlijke commissievergadering
Datum 24-08-2020
Tijd 19:30 – 23:00
Locatie Digitaal
Voorzitter R. Tromp
Griffier L. Roest-Jonkers

Aanwezigen

Afwezig

Blok 1 ROM-onderwerpen
Commissieleden:
PvdA  mevrouw S. Sijtsma, de heer G. van der Wal
VVD  de heer G. Walsweer 
CDA de heer K. Breeuwsma, 
FNP De heer A. Eijer, de heer E. de Swart 
GL de heer R. van der Honing, mevrouw G. Rozema

GBH de heer T. van der Ven, de heer R. van der Woude 
D66 mevrouw R. de Jong, mevrouw O. de Vries
SP de heer P. Steenbergen
CU
HL

mevrouw K. Bontekoe, mevrouw L. de Heij
de heer A. Hartsuiker, N. Bolman

Portefeuillehouders:
wethouders de heren J.C.F. Broekhuizen, J. van Veen en J.R. Zoetendal

De heer J. van der Veen (SP) en mevrouw G. van Dijk (GL) 
burgemeester T. van der Zwan

1 Opening

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en heet de aanwezigen 
welkom. Welkom in het bijzonder voor de heer E. Tigchelaar als nieuw 
commissielid van de SP fractie.

2 Vaststelling van de agenda

Besluit 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3 Besluitenlijsten 15 juni 2020 en 18 juni 2020

Besluit
De besluitenlijsten van de gezamenlijke commissies van 15 juni 2020 en 18 
juni 2020 worden vastgesteld.
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4 Mededelingen en ingekomen stukken

Mededelingen
Wethouder Zoetendal deelt mee dat over de ventilatie in schoolgebouwen er 
contact is geweest met de schoolbesturen. Inmiddels is door de minister 
een Landelijk Coördinatieteam Ventilatie op Scholen (LCVS) opgericht. Voor 
1 oktober 2020 moet in beeld zijn of de ventilatie op alle scholen voldoet 
aan de gestelde eisen. 

A. Hartsuiker (HL) vraagt in het verlengde hiervan naar de ventilatie van de 
multifunctionele gebouwen.

Toezegging ID 218
Wethouder Zoetendal geeft aan de contacten van dorpshuizen en 
multifunctionele gebouwen te gaan benaderen over de ventilatie.

P. Steenbergen (SP) biedt wethouder Van Veen het boek ‘een klein land met 
verre uithoeken’ van Floor Milikowski aan, wat gaat over ruimtelijke 
ordening in veranderd Nederland, een tijdsbeeld van dorpen en steden. 

Wethouder Van Veen is vereert met het boek en bedankt de heer 
Steenbergen hiervoor. 

4.a Ingekomen stuk ID 64 - Bebording buurtschap Aldskou, op verzoek 
van FNP

Toelichting
A. Eijer jowt oan dat it de FNP fernuvert dat it kolleezje it beslút naam hat 
foar twataligens foar it buorskip Aldskou / Oude Schouw en freget hjiroer 
útliz.

Wethouder Broekhuizen geeft aan door een inwoner van Grou het 
Friestalige gebruik van de bebording Oude Schouw is aangevraagd. Uit de 
gehouden enquête onder de 10 adressen in het buurtschap waren 5 
adressen voor Friestalige benaming. Bij de weging is het verzoek van de 
ondernemer van het restaurant Oude Schouw voor een tweetalig bord 
meegewogen.

Bij de fusie met gemeente met Boarnsterhim is toegezegd de geldende 
naamvoering van plaatsen te volgen. In de fusieoverdracht staat dat bij 
Friestaligbeleid dat er geen achteruitgang in de Friese taal mag 
plaatsvinden. Met betrekking tot overname van het hele taalbeleid van 
Boarnsterhim zijn geen stukken vindbaar.

5 Rondvraag

Campagne geweld tegen geweld vrouwen 
M. Kuipers (VVD) vraagt of gemeente Heerenveen ook mee doet aan de 
wereldwijde campagne Orange the World.

Wethouder Zoetendal geeft namens het collega aan dat er wordt 
meegedaan aan de campagne, maar naar de vorm wordt nog gezocht.

Gaswinning Nieuwehorne
S. Sijtsma (PvdA) stelt vragen over de Gaswinning in Nieuwehorne naar 
aanleiding van een artikel in de Leeuwarder Courant van 14 augustus 2020.
Daarin wordt aangegeven wordt dat de gemeente planologische 
medewerking wil verlenen aan de gaswinning in Nieuwehorne, omdat het 
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winnen van gas op de bewuste locatie geen belangrijke milieugevolgen 
heeft. 
1. Is het college het met de PvdA fractie eens dat deze argumentatie niet 
aansluit bij de strekking van verschillende moties waarin de gemeenteraad 
zich uitsprak tegen gaswinning in Heerenveen?
2. Kan het college toelichten waarom de hierboven aangehaalde 
argumentatie (geen belangrijke milieugevolgen en een maatschappelijk 
belang)  is gebruikt  om de medewerking aan de gaswinning in Nieuwehorne 
te onderbouwen?
3. Waarom heeft het college niet de onwenselijkheid van gaswinning in 
Heerenveen benoemd in de communicatie over de gaswinning 
Nieuwehorne?

Wethouder Van Veen beantwoordt de vragen en geeft aan dat  
locatie Nieuwehorne een bestaande locatie is waar het Ministerie van 
Economische Zaken over gaat.

G. Rozema (GL) vraagt of de milieuaspecten ook zijn meegewogen.
Toezegging ID 222
Wethouder Van Veen zegt toe dat de raad het MER rapportage ontvangt.
 
Zonnepark
P. Steenbergen (SP) vraagt naar aanleiding van een krantenartikel over de 
geplande 21 hectare die te groot is volgens het beleid van de provincie 
- In hoeverre is er spraken van onoverkomelijk bezwaren van de provincie 
bij de uitvoering van de Heerenveense plannen?
- Is het college met de SP eens dat de realisering van het plan klaverblad 
oost zonder aanpassingen moet plaats vinden?

Wethouder Van Veen geeft aan dat het hier Klaverblad Noordoost 
Heerenveen betreft. Het college is van mening vast te houden aan het 
oorspronkelijke plan.

Miljoen rijksmiddelen
P. Steenbergen (SP) stelt vragen over de miljoen rijksmiddelen voor 
Corona.
- In hoeverre dekt dit miljoen de niet ontvangen belasting inkomsten?
- Kunnen deze middelen ook worden ingezet om de coronaproblemen voor 
de kleine MKB en lage inkomens te compenseren? Wat is hier het beleid 
van de gemeente?

Toezegging ID: 219
Wethouder Broekhuizen beantwoordt de vragen en geeft aan dat de 
gemeente nog niet in kennis is gesteld van de hoogte van het bedrag, zodra 
dit bekend is wordt de raad geïnformeerd.

Oud papier inzameling
E. de Swart (FNP) vraagt toelichting op het zwerfvuil project ‘Schoon 
Belonen’, genoemd in de LC van zaterdag 7 september jl.  Dit project gaat 
van start als vervanging van de papierinzameling waaraan zo’n 30 scholen 
en verenigingen mee deden. 
• Kan het college aangeven hoeveel scholen meedoen aan het project 
‘Schoon belonen’? 
• Hoeveel van deze scholen deden eerder mee aan de oudpapier 
inzameling?
• In welke dorpen van de gemeente zijn gebieden geadopteerd? 
• In welke dorpen zijn gebieden geadopteerd door scholen?
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Wethouder Van Veen geeft aan dat alle non-profit organisatie hieraan 
kunnen meedoen. Medio september is hierover meer bekend.

Toezegging ID 220
De raad wordt geïnformeerd via de website www.NederlandSchoon.nl 
Schoon Belonen.

6 Gezamenlijke raadscommissie - blok ROM onderwerpen

6.1 Parkeren - parkeernormennota en mobiliteitsfonds
Introductie regulering parkeernormen in het geval van woningbouw / 
appartementenbouw centrum Heerenveen.

Voorgesteld besluit
1. Kennis te nemen van de Nota Parkeernormen Gemeente Heerenveen.
2. Verordening 'Reserve Mobiliteitsfonds Heerenveen' vast te stellen.
3. De Reserve Mobiliteitsfonds Heerenveen in te stellen.

Besluit
Dit voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 7 september 2020.

6.2 Verklaring van geen bedenkingen gebruiken van een  bedrijfswoning 
als reguliere woning en het toestaan van het verhuren van een 
bestaand bijgebouw als vakantiehuis Kromhoutsreed 6 Jubbega

Voorgesteld besluit
1. een ontwerpverklaring van geen bedenkingen af te geven voor het 
gebruiken van een  bedrijfswoning als reguliere woning en het toestaan van 
het verhuren van een bestaand bijgebouw als vakantiehuis (airbnb);
2. deze ontwerpverklaring als definitieve verklaring van geen bedenkingen 
aan te merken wanneer er geen zienswijzen over de ontwerpverklaring zijn 
ingediend.

Besluit
Dit voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 7 september 2020.

6.3 Start centrumvisies Akkrum en Jubbega

Voorgesteld besluit
1. een voorbereidingsbudget van € 30.000,-- beschikbaar te stellen voor het 
opstellen van de centrumvisies voor Akkrum en Jubbega;
2. in te stemmen met de bijgevoegde begrotingswijziging.

Besluit
Dit voorstel wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 7 september 2020.

6.4 Beeldkwaliteitsplan Het Paviljoen Skoatterwâld

Voorgesteld besluit
1. het beeldkwaliteitsplan Het Paviljoen, Skoatterwâld vast te  stellen;
2. het vastgestelde beeldkwaliteitsplan Het Paviljoen, Skoatterwâld op te 
nemen in de Welstandsnota.

Besluit
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Dit voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 7 september 2020.

Aanwez
igen

Blok 2 SAZA-onderwerpen
Commissieleden:
PvdA  de heer J. Buwalda, mevrouw W. Ottens, mevrouw B. van der Ven 
VVD  mevrouw Kuipers, mevrouw I. Zwanenburg 
CDA de heer B. Hoekstra 
FNP mevrouw A. de Jong 
GL de heer R. Klinker, mevrouw G. Rozema

GBH mevrouw E. Bijlsma 
D66 mevrouw R. de Jong
SP mevrouw D. van Ruth 
CU
HL

mevrouw L. de Heij 
de heer A. Hartsuiker, mevrouw J. van der Schaar

7 Gezamenlijke commissie - blok SAZA onderwerpen

7.1 Planning/Sturingsdocument Kadernota Sociaal Domein

Voorgesteld besluit
Het college denkt met deze afspraken te voldoen aan de toezegging en 
wensen zoals besproken tijdens het informeel overleg van 24 juni jl.
Op 24 augustus, tijdens de commissie Samenlevingszaken, hoort het 
college graag of dit klopt.

Toelichting
Het sturingsdocument wordt positief ontvangen met enkele accenten. 
Jaarlijks voert het college een evaluatiegesprek met de raad over het 
monitoren van resultaten / uitvoering. Het blijft mogelijk, bij gegronde 
redenen, de uitvoeringsplannen te agenderen. De raad kan dit zelf doen. 
De indicatoren worden eerst nog kortgesloten met de auditcommissie. 

Wethouder Broekhuizen geeft aan dat er is begonnen met de Kadernota 
Sociaal Domein, de hoofddoelen Sociaal Domein. Het voorliggende 
tussendocument is bedoeld om vast te leggen wat in de 
uitvoeringsprogramma aan de orde moet komen. De objectieve criteria 
worden in de uitvoeringsprogramma’s voorgelegd.  

Toezegging ID 221: Uitvoeringsprogramma armoede, schuldhulpverlening 
en laaggeletterdheid. 
Wethouder Broekhuizen zegt toe te onderzoeken om het over 5 maanden 
geplande uitvoeringsprogramma Armoede, schudhulpverlening, 
laaggeletterdheid naar voren te halen.

Aanwez
igen

Blok 3 AZ-onderwerpen
Commissieleden:
PvdA  de heer J. Blank, mevrouw W. Ottens, mevrouw S. Sijtsma
VVD  De heer T. Waterlander 
CDA de heer J. Abma 
FNP De heer A. Eijer, de heer E. de Swart 
GL de heer R. van der Honing, 
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GBH de heer T. van der Ven 
D66 mevrouw O. de Vries
SP mevrouw D. van Ruth 
CU
HL

mevrouw L. de Heij 
de heer A. Hartsuiker 

8 Gezamenlijke commissie - blok AZ onderwerpen

8.1 Investeren in vitale kernen, buitengebied en ondernemerschap in 
corona periode

Voorgesteld besluit
1. In te stemmen met de maatregelen die erop gericht zijn een impuls te 
geven aan initiatieven die bijdragen aan de  aantrekkingskracht en de 
levendigheid in de hele gemeente. En daarbij een lastenverlichting voor 
bepaalde groepen ondernemers/MKB die door de coronacrisis hard worden 
getroffen, en die van belang zijn voor onze werkgelegenheid en
voorzieningenniveau.

2. Hiervoor een bedrag van € 306.400 beschikbaar te stellen en deze kosten 
ten laste te brengen van de post onvoorzien conform bijbehorende 
begrotingswijziging.
Het gaat hierbij om:
- geen reclamebelasting 2020 innen €136.400
- impuls Akkrum, Jubbega, buitengebied € 45.000
- geen precario terrassen 2020 innen €30.000
- fonds vormen uit middelen toeristenbelasting € 95.000

3. Voor het geven van een impuls aan Akkrum, Jubbega en het 
buitengebied en een impuls voor recreatie en toerisme vanuit dit budget 
een bedrag van maximaal € 140.000 (impuls Akkrum, Jubbega, 
buitengebied à €45.000 én middelen toeristenbelasting à € 95.000) toe te 
voegen aan de algemene reserve niet geblokkeerd, zodat deze ook in 2021 
nog beschikbaar zijn.

4. De verordening Reclamebelasting tijdelijk buiten werking te stellen (voor 
de periode 1 januari 2020 tot en met 31 december 2020).

5. Hoofdstuk 5, onderdelen 5.1 en 5.1.1 van de tarieventabel behorende bij 
de Verordening precariobelasting 2020 tijdelijk buiten werking te stellen 
(voor de periode 1 januari 2020 tot en met 31 december 2020).

Besluit
Dit voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 7 september 2020.

8.2 Lichtbeleid 2020-2024

Voorgesteld besluit
In te stemmen met het Lichtbeleid 2020-2024.

Besluit
Dit voorstel wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 7 september 2020

8.3 Jaarrekening 2019 Stichting Openbaar Primair Onderwijs De Basis
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Voorgesteld besluit
In te stemmen met de jaarrekening 2019 van de Stichting Openbaar Primair 
Onderwijs De Basis. 

Besluit
Dit voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 7 september 2020

8.4 Monitoringsonderzoeken rekenkamercommissie naar de opvolging 
van de aanbevelingen die zijn gedaan in eerdere onderzoeken over 
Jeugdzorg, WMO en Sportstad

Voorgesteld besluit

 de monitoringsonderzoeken naar de opvolging van de aanbevelingen die 
zijn gedaan in eerdere onderzoeken Jeugdzorg, WMO en Sportstad voor 
kennisgeving aannemen;

 de aanbevelingen in de monitoringsonderzoeken overnemen en 
vormgeven door uit te spreken:
- De raad wil betrokken zijn in het voortraject van de beleidsvorming 
Jeugdzorg en de conclusies en aanbevelingen uit 2017 betrekken in deze 
beleidsvorming.
- De raad wil concrete richtlijnen voor de uitvoering van het (te herijken) 
beleid Wmo vaststellen waarin de aanbevelingen meegenomen worden, 
en in de beleidsvorming afspraken maken over monitoring van de 
prestatiedoelstellingen Wmo.
- De raad wil betrokken zijn in het voortraject van de beleidsvorming 
rond het exploitatietekort van het Gemeentelijke Sportcentrum BV en 
het gemeentelijke sportcentrum in 2026 en de positie van de holding 
Sportstad Heerenveen BV daarin, en in de beleidsvorming afspraken 
maken over monitoring.
- De griffie geeft vorm aan de monitoring van aanbevelingen van de 
rekenkamercommissie. 

Besluit
Dit voorstel wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 7 september 2020.

9 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22:50 uur.


